

【第十一屆查字典比賽成績報告 3/20/2022】

[11th Annual Using Chinese Dictionary Contest Results]

第十一屆查字典比賽於三月二十日分別在各班網上舉行並順利完成。當天初級組第一班及第三班以注音符號比賽代替，中級組第一班以上的學生需於四十五分鐘內，總共查20個生字。以下是各班前三名學生名單：

The 11th Annual Using Chinese Dictionary Contest was held on March 20th. B1 and B3 had phonetic symbols contest. Intermediate 1 and up had 45 min. to find 20 words. Here are the students in top 3 places of each class:

班級 Grades	第一名 1st place	第二名 2nd place	第三名 3rd place
Beginner 1 (注音符號)	朱凱隆 Caleb Williams	葉栢登 Brandon Hunzeker	何謐知 Mynji Hernandez 陳敬知 Patrick Chen
Beginner 3 (注音符號)	陳志美 Madisyn Chen	林瑞祥 Jonathan Lin	葉若嵐, Lauren Hunzeker 林仕涵 Rohan Lim
Intermediate Level 1	伍皓寬 Reagan Ng 楊沛縈 Nydia Young	馮送珠 Danielle Forn	
Intermediate Level 3	王柏茜 Aubrey Wang	古純美 Nirmal Kozak	陶雅婷 Maya Tall
Advanced 1	馮莉芳 Elyssa Forn	林伽妍 Sophie Lin	

在五月四日結業典禮時，各班前三名將頒發獎狀以資鼓勵。

We will present the top 3 students with award certificates at the Awards Ceremony on May 1st.

【四月&五月份重要事項】[Important dates in April & May]

學期即將結束，以下是幾項重要活動，特別在此提醒各位家長和同學：

1. 四月十七日 (4/17/22) – 年刊作品收件截止。 Last day to turn in essay for yearbook.
2. 四月二十四日 (4/24/22) – 期末考和家長會年會。

Final Exams:

1:30pm to 2:15pm – 口語測試 Oral Test.

2:30pm to 3:15pm – 筆試和指定暑假作業 Written test and distribution of summer homework.

BOD & PTO Annual Meeting:

3:30pm - meeting will be held online, please try to attend this important meeting.

3. 五月一日 (5/1/2022) – 結業典禮 Annual Awards Ceremony
結業典禮詳情，將於董事會及家長會開會後再行公佈。

To be announced later after BOD & PTO meeting on 4/24.

Due to the pandemic situation, this is the 2nd school year that we switched to zoom online classes. We like to hear from you for feedback or any suggestions.

Special thanks to all of our teachers and parents, for their hard work and support. Without the team efforts, we will not pull it through at this difficult time. At last but not least, we like to thanks to all of our students, for their diligence and persistence to turn in their homework on time and keep up with online lessons.

Thank you all to make this school year possible.

預祝同學們期末考順利以及有一個愉快的暑假

*Good Luck on your Final Exams &
Have a great Summer Vacation!*